

Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn

Online møde – 27 juli 2026 – kl. 16:30

Deltagere: Beata, Mona, Erik og Martin

Afbud: Helle og Jørgen

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

Referatet afventes.

2. Bridgefestivalen er slut – hvad får vi ud fra den?

Selvom ikke alle i bestyrelsen deltog i Bridgefestivalen, er det en særligt bridge event som samler enormt mange spillere i en uges tid.

Vi er heldige at den finder sted på Fyn.

Vi diskuterede, hvad der skulle ske at for at spillere også deltager i Distriktets arrangementer?

3. Distriktets turneringer i sæsonen, kalender forslag.

Hvordan arrangerer vi TL til turneringer i Distriktet?

Kalender er accepteret og bliver opdateret på hjemmesiden.

Den ligner den fra sidste år med den ændring, at Klubhold flyttes fra slutningen af august til september. Desuden er tilmeldingsfristen ændret fra 14 til 7 dage før turneringens planlagte dato.

En del bestyrelsesmedlemmer er turneringsleder uddannet på klubniveau. Vi tager kursus med Jørn Plet i blok 2 på distriktets vegne.

Distriktets ejer ikke bridgemate til turneringer. Vi må finde en aftale med en klub som vil udlåne, eller en TL der har adgang til dem.

4. Hoppes Vinoble er vores sponsor. Vinspecialisten Cup bliver til Vinoble Cup.

Vinspecialisten meldte fra, så det bliver til Vinoble Cup– afholdes efter aftale med Distrikt Syd i Odense i år.

Dato for distriktets forslaget til den 15 november 2026.

Beata kontakter John Hoppe fra Hoppes Vinoble og Distrikt Sydjylland.

5. Hjemmesiden, opdatering af liste for bridgeklubber på Fyn .

Undervisning og kurser i bridge med Jørn Plet.

Undervisning: TL blok 2 - Jørn Plet afholdtes 29-30/8 i Bridgehuset i Odense.

<https://flexbillet.dk/dbf/event/nbtxiu>

Martin tager initiativ til at lave en formel aftale med Charles om diverse hjælp til distriktet.

6. Breddeambassadør

Vi er åbne for at finde en, som kan og vil påtage sig denne opgave.

7. Samarbejde med Distrikt Sydjylland, møde med dem.

Vi har fået et tilbud fra bestyrelse af Distrikt Sydjylland om opbakning og samarbejde. Det er vi positive over. Der skal findes en dato, gerne i august.

8. Eventuelt

Ved sæsonen start ville vi aktivt arbejde for at finde ny kandidater for bestyrelsesmedlemmer til den efterkommende sæson.

9. Næste møde

Næste møde ville blive afholdt virtuelt via Teams mandag d 24/8. kl. 16:30.

Beata / Martin